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CONSELL DE LA POLICIA 08/06/2023 

Ahir vam tenir sessió de Consell de la Policia, sessió ordinària (amb 12 punts a l’ordre del dia, més el torn obert 

de paraula) que aconseguim iniciar i finalitzar en una mateixa sessió, possiblement està relacionat amb el fet 

que tenim una negociació global (de molts temes) oberta i, per tant, esperem resoldre moltes de les queixes en 

un acord de millores laborals que es discuteix en un entorn diferent. 

El temes tractats han estat: 

- Un expedient disciplinari relacionat en un fet fora de servei, on hi ha circumstancies personals adverses 

i problemes de salut per part de l’autor. Gairebé tots els sindicats ens hem mostrat contraris a la sanció, 

lamentem no haver sentit l’opinió del SICME (sindicat de Comandaments -executiva i superior-). Hem 

deixat clar que l’últim que necessita un company que està passant un mal moment és afegir una 

experiència traumàtica amb la DAI, en endavant CGIID (malgrat que sospitem que aquestes noves 

sigles no calaran, per impronunciables i per l’arrelament que tenen les altres al CME). 

 

- En paral·lel al punt anterior hem tractat altres aspectes relacionats amb la CGIID, aprofitant que el nou 

cap s’estrenava en aquestes funcions davant el Consell de la Policia. Hem sentit del Conseller que 

en el Règim Disciplinari ens hem d’adaptar a la nova realitat i regular la DISCRECIONALITAT, 

doncs aquesta genera molta responsabilitat sobre les esquenes del Director General, que és qui 

decideix l’obertura d’expedients i signa la majoria de Resolucions. Hem debatut sobre la conveniència 

de recuperar i oficialitzar un grup de treball per modificar el règim disciplinari, en aquest sentit 

totes les organitzacions sindicals considerem molt necessari aportar un dels nostres lletrats a 

les reunions, no ho han de veure com a cap atac, es tracta de millorar un marc normatiu, 

d’establir unes regles del joc que no deixin a cap agent del cos de Mossos d’Esquadra sense 

Dret a la defensa (com ja ha passat).  

 

Imaginem que per anar fent boca i semblar que fan alguna cosa per millorar, després de constatar 

dos abusos inqualificables en la presa de mostres personals per detectar consum de drogues 

(saliva, orina i cabell) ens han donat la primícia: elaboren un nou procediment!. Per donar 

seguretat jurídica serà públic i conegut (imaginem que això vol dir que el penjaran a la Intranet), el 

realitzaran amb personal sanitari i només el podran fer de manera urgent amb el vist i plau del cap 

d’àrea (com si això fos alguna garantia).  

 

El CAT no deixarà de denunciar els abusos que realitza Afers Interns. El canvi de mentalitat i les 

maneres de fer no les canviarà una nova Llei o Decret, cal una nova manera de gestionar aquesta 

problemàtica: més humana, més empàtica, sense prejudicis, en consonància amb la realitat del 

territori i el funcionament real dels destins. 

 

- Convocatòries:  El concurs de trànsit (175 de mosso/a, 27 de caporal/a i 9 de sergent/a); protecció de 

persones i béns, i ordre públic es publicaran el 21 de juny.  

 

*Adjuntem el cronograma, i l’estat de les convocatòries. 

 

- Mesa de negociació: S’han compromès en tornar-nos a citar per la setmana que ve. Us anirem 

informant amb els comunicats del nostre bloc sindical (USPAC, SPC, SEGCAT i SEI). 

 

http://elsindi.cat/
https://twitter.com/INFOCATME
http://elsindi.cat/pdf/concursoscme/previsio_cronograma_08.06.23.pdf
http://elsindi.cat/pdf/concursoscme/situacio_convocatories.pdf
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- Denegacions dels AP: En aquest punt s’ha fet èmfasi en dos aspectes, el primer, demanar tornar al 

silenci estimatori, diuen que no poden perquè la norma s’ha modificat per tots els funcionaris (és 

interpretable, doncs nosaltres tenim normativa especial en tema de permisos), i el segon, establir un 

catàleg de bones praxis que obligui a donar resposta en un determinat termini i a denegar seguint 

criteris estrictes, transparents i motivats (que no valgui la patètica “necessitats de servei”). Tenim als 

responsables de Prefectura oberts a fer un esforç per establir unes noves regles del joc, ens 

falta marcar data per seure a parlar de planificacions, canvis, permisos, publicitat, 

transparència... 

 

- Iniciatives normatives:  

 

Ens han comentat que el nou decret d’estructura està en vigor, el grup de treball (del que haurem de 

formar part també els sindicats representatius) el revisarà per realitzar propostes de millora. 

 

Nova Llei de Policia, estan treballant en un text tant per Mossos com per Policies Locals, és possible 

que al novembre ens puguin facilitar el primer esborrany. 

 

3 projectes de nous decrets:  provisió de llocs de treball del CME, eleccions sindicals i decret 

d'uniformitat (el més avançat i del que ja vam fer propostes). Estudiarem els tres i presentarem les 

esmenes que considerem, ja d’entrada ens comenten que el nou decret d’uniformitat regula les 

felicitacions i condecoracions, inclou condecoracions per anys de servei, de fet quedarà clar quan és 

fa una condecoració per un acte meritori i quan és per trajectòria professional, però també ens diuen 

que el procediment no inclou la revisió de tot el procediment d’atorgament de felicitacions i medalles 

per part dels representants sindicals... sospitem que seguirem en un mar de subjectivitats, 

discrecionalitats, i favors de diversa mena. 

 

- Instrucció sobre assistència Jurídica: Ens prometen que en breu hi haurà una instrucció per garantir 

l’assistència jurídica a qualsevol mosso que, arran d’un acte de servei, sigui denunciat o perjudicat. A 

veure si d’una vegada per totes ens sentim recolzats jurídicament. De totes maneres, millor contacteu 

amb els serveis jurídics del CAT!. 

 

- Parc mòbil i climatització: Estan treballant tant per millorar una cosa com l’altra, de fet hi ha prevista 

la incorporació de 283 vehicles de paisà (15 a finals de juny, 225 a mitjans de juliol, 26 al setembre i 17 

a l'octubre) i l'any 2024 haurien d’arribar 691 vehicles logotipats. Pel que fa a la climatització estan 

treballant especialment a Les Corts, a l’edifici B, però faran actuacions a altres comissaries on els 

problemes en aquest àmbit també son importants. 

 

- Hem finalitzat amb un tema recurrent, l’ACD de Barcelona, ens han confirmat que obriran en breu 

la d’Horta i posteriorment la de Ciutat Vella per descongestionar la de Les Corts. El DG ha estat 

contundent a l’assegurar que l’ACD de Les Corts ja va néixer esguerrada, estan buscant una 

nova ubicació per poder fer una millor gestió. Hem demanat que ho facin amb la major celeritat 

possible i que pensin en la seguretat i la salut dels agents que hagin de treballar en aquesta 

tasca. 

 

SALUT!!! 

CATalunya, 09 de juny de 2023 
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